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Lijst van bestuurlijke toezeggingen Algemene Raadscommissie 
Volglijst per 13 oktober 2016 bijgewerkt tot en met 7 november 2016 

 

 

Nummer Datum 
toezegging 

Toezegging of actie Portefeuillehouder Voorstel 
datum 
afdoening 

Opmerkingen 

      

16/06 18-02-2016 De in de DVO opgenomen actiepunten 
uit het Afvalbeleid Plan, worden 
geëvalueerd in hoeverre deze gehaald 
zijn en wat de doorwerking ervan is op 
het tarief Afvalstoffenheffing. 

Van Huissteden  In de nieuwsbrief van het 
college die in de week van 6 
juni is verzonden, staat de 
reactie op deze toezegging. 
 
16 juni 2016 
Griffie: cie verzoekt de toezegging 
te laten staan, de uitleg in de 
nieuwsbrief is niet voldoende. 
Vragen afvalbeheersplan staan 
nog open en gewacht wordt op 
evaluatie alle 
uitvoeringsmaatregelen en 
besparing. 

16/11 08-09-2016 Naar aanleiding van rondvraag over het 
nieuwsbericht dat jongeren 
gehoorschade oplopen door te harde 
muziek en de te nemen acties bij het 
afgeven van vergunningen (begrenzen 
apparatuur), wordt aandacht hierover in 
de gemeentekrant of op andere 
manieren als nuttig gezien. Wethouder 
Mesu zegt dit toe namens het college. 

Hafkamp  Op de gemeentepagina is 
inmiddels tekst gepubliceerd. 
De raad is hierover 
geïnformeerd in de digitale 
nieuwsbrief  van 26 oktober 
2016. 
Het verzoek is om deze 
toezegging af te voeren. 
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16/12 08-09-2016 Ten aanzien van het herontwikkelen 
BSV terrein, onderzoeken naar het 
uitgeven tijdelijke contracten t.b.v. 
jongerenwoningen en of de subsidie op 
de grond kan worden teruggehaald. 
Verder meenemen of de kleine 
parkeerruimte benut kan worden voor 
aanvullende woningbouw. 

Van Huissteden z.s.m. De raad heeft op 29 september 
ingestemd met het raadsvoorstel 
om het BSV-complex als 
woningbouwlocatie aan te wijzen. 
De komende maanden wordt een 
aantal aspecten nader 
onderzocht, waaronder de 
onderwerpen die in de 
toezeggingenlijst staan. Ofwel, 
het college rapporteert de raad op 
een later moment over deze 
aspecten. 

16/13 06-10-2016 Portefeuillehouder zegt toe dat hij bij het 
opstellen van de programmabegroting 
2018 zal kijken hoe samen met de 
commissie van onderzoek naast de 
huidige vorm nog een ander document 
gemaakt kan worden waarmee de raad 
en inwoners uit de voeten kunnen. 

Snabilie 30/11 in CVO 
besproken 

Wordt meegenomen in het 
overleg met de commissie van 
onderzoek. 

16/14 06-10-2016 Portefeuillehouder zegt toe dat hij naar 
aanleiding van de vraag om de 
opbrengsten vanuit de toeristenbelasting 
te specificeren indicatief zal kijken welke 
uitgaven hieraan verbonden zijn. 

Snabilie ARC 22-06-
2017 

Voor de behandeling van de 
kadernota 2018-2021 

16/15 06-10-2016 Portefeuillehouder zegt toe dat hij 
binnen 14 dagen zal zorgen voor een 
memo over het Slotkwartier waarin alle 
feiten worden weergegeven en een 
antwoord wordt gegeven op de vragen 
die tijdens de commissievergadering zijn 
gesteld. 

Snabilie Voor 
behandeling in 
de 
begrotingsraad 
27/10 

Het memo is opgesteld en 
verzonden naar de raad. 
Het verzoek is om deze 
toezegging af te voeren. 

16/16 06-10-2016 Portefeuillehouder zegt toe dat hij 
schriftelijk zal terugkomen op de vraag 
van het CDA over de residuele 
grondwaarde van hotel Nassau Bergen. 

Snabilie Voor 
behandeling in 
de 
begrotingsraad 
27/10 

Dhr.Valkering (CDA) is 
hierover per mail benaderd. 
Het verzoek is om deze 
toezegging af te voeren. 
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16/17 06-10-2016 Portefeuillehouder zegt toe dat hij de 
suggestie van de VVD zal meenemen of 
budget aan bewoners gegeven kan 
worden om binnen de afgesproken 
kaders groen te besteden. 

Van Huissteden  In de startnotitie voor het nieuwe 
groenbeleid die door de raad is 
vastgesteld, is als een van de uit 
te werken thema’s opgenomen: 
bewonersparticipatie in het groen. 
De uitwerking van de toezegging 
zal hierbinnen een plek krijgen. In 
het eerste kwartaal van 2017 zal 
het kader voor het nieuwe 
groenbeleid aan de raad worden 
voorgelegd. 

16/18 06-10-2016 Portefeuillehouder zegt toe dat hij aan 
de ambtelijke organisatie zal vragen  
hoeveel geld de gemeente van het rijk 
ontvangt om vluchtelingen en 
statushouders te helpen en hoeveel 
kosten hiervoor worden gemaakt. 

Van Huissteden Voor 
behandeling in 
de begrotings-
raad 27/10 

De raad wordt hierover in de 
nieuwsbrief van 9 november 
geïnformeerd. Het verzoek is om 
deze toezegging af te voeren. 

16/19 13-10-2016 Portefeuillehouder Mesu zegt toe een 
overzicht te maken waarin staat 
aangegeven op welke voorzieningen 
ouderen op dit moment een beroep 
kunnen doen. Ook zal hij onderzoeken 
of er nog meer mogelijkheden zijn om 
ouderen tegemoet te komen in het 
openbaar vervoer. Dit gebeurt via een 
memo of de nieuwsbrief. 

Jan Mesu  Inwoners van Bergen kunnen 
gebruik maken van de 
Boodschappenplusbus van 
SWB en Regio taxi vervoer op 
Wmo indicatie bij Connexion 
en Valys (langere afstanden). 
Het verzoek is om deze 
toezegging af te voeren. 

16/20 13-10-2016 Mevrouw Luttik-Swart (Kies Lokaal) 
verwijst naar de motie dorpenbeleid, 
waarin werd opgeroepen uitgangspunten 
over het dorpenbeleid aan de vier raden 
voor te leggen. Zij vraagt of dit voor de 
gemeente Bergen naar voren getrokken 
kan worden. Portefeuillehouder Mesu 
zegt toe dat hij de vraag via de 
nieuwsbrief zal beantwoorden. 

Jan Mesu   
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16/21 13-10-2016 De heer Valkering (CDA) verwijst naar 
de brief van het Waterschap over het 
schoonmaken van de sloten langs 
gemeentelijke wegen door de gemeente. 
Hij wil weten waarom de gemeente deze 
brief niet heeft geschreven. Daarnaast 
wijst hij erop dat het afvoeren van de 
bagger uit de sloten veel geld kost en 
vraagt hij of dit wel verstandig is. 
Portefeuillehouder Van Huissteden zegt 
toe dat hij de vraag zal beantwoorden 
via de nieuwsbrief. 

Peter van 
Huissteden 

 De beantwoording vindt plaats 
via de digitale nieuwsbrief van 
9 november 2016 Het verzoek 
is om deze toezegging af te 
voeren. 

16/22 13-10-2016 Portefeuillehouder Rasch zegt naar 
aanleiding van het raadsvoorstel I&A toe 
dat de raad zoveel als nodig is en op 
regelmatige basis meegenomen wordt in 
de BUCH-organisatie en de besteding 
van de gelden. Dit kan gedaan worden 
door de BUCH-kwartaalbrief 

Odile Rasch  Is uitgevoerd. Het verzoek is 
om deze toezegging af te 
voeren. 

16/22 13-10-2016 Portefeuillehouder Rasch zegt naar 
aanleiding van de bespreking over de 
regionale economische visie Alkmaar 
toe dat zij de suggestie van het CDA zal 
meenemen om de deelprojecten SMART 
te formuleren. 

Odile Rasch  Wethouder Rasch zal dit in 
een volgend PORA-overleg 
naar voren brengen Het 
verzoek is om deze toezegging 
af te voeren. 

16/23 13-10-2016 Portefeuillehouder Rasch zegt naar 
aanleiding van de bespreking over de 
regionale economische visie Alkmaar 
toe dat als er naar aanleiding van de 
uitvoeringsagenda nieuwe projecten 
door het Ontwikkelingsbedrijf uitgevoerd 
worden waarvoor een bijdrage van de 
gemeente nodig is, zij dit aan de raad 
zal voorleggen. Dit geldt sowieso voor 
voorstellen waarmee een bedrag van 

Odile Rasch  In afwachting van nieuwe 
projecten waarvoor een 
bijdrage van de gemeente 
gevraagd wordt, is er op dit 
moment geen nieuws. 
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Toelichting bij opzet lijst bestuurlijke toezeggingen: 
- Toezeggingen worden op de lijst opgenomen nadat de voorzitter heeft geconstateerd dat er om een toezegging gevraagd is en het 

collegelid er positief op heeft gereageerd. 
- Na afdoening blijven de toezeggingen niet meer op de lijst staan. In de kolom ‘opmerkingen’ kan worden opgemerkt dat de toezegging 

is afgedaan met een verwijzing naar het betreffende stuk. 
- De griffie onderzoekt niet actief of toezeggingen zijn afgedaan. De griffie geeft alleen aan dat de toezegging is afgedaan als daar voor 

een ‘bewijsstuk’  
- (memo, raadsvoorstel, etc.) beschikbaar is of wanneer de commissie een mondeling antwoord van de wethouder heeft geaccepteerd 

of in het beleid wordt meegenomen. 
- De griffie rappelleert niet op toezeggingen. De commissie is verantwoordelijk voor het aanspreken van de wethouder op het afdoen van de 

toezeggingen. 

50.000 euro of meer aan de orde is, 
maar ook voor zaken die minder kosten 
waarvan het college weet dat de raad 
daarop invloed wil uitoefenen of zaken 
die politiek gevoelig liggen. 

16/24 13-10-2016 Portefeuillehouder Rasch zegt  naar 
aanleiding van de bespreking over de 
regionale economische visie Alkmaar 
toe dat zij de raad via de nieuwsbrief 
over lopende en nieuwe projecten zal 
informeren. 

Odile Rasch  In afwachting daarvan op dit 
moment geen nieuws. 

16/25 13-10-2016 Portefeuillehouder Mesu zegt naar 
aanleiding van het raadsvoorstel  over 
de risicoverevening toe dat antwoord 
gegeven zal worden op de vraag van 
Kies Lokaal of in het bedrag van 3,2 
miljoen euro bedrijfsvoeringskosten zijn 
opgenomen.  
Portefeuillehouder Mesu zegt toe dat hij 
de raad via de nieuwsbrief zal 
informeren over eventuele wachtlijsten 
bij de zorgaanbieders. 

Jan Mesu  De beantwoording heeft al 
mondeling plaatsgevonden. 
Het verzoek is om deze 
toezegging af te voeren. 


